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Protokół nr 12-5/2025 

Komisji Edukacji Rady Miasta Gdańska 

z dnia 17 kwietnia 2025 roku, 

które odbyło się w Nowym Ratuszu przy ul. Wały Jagiellońskie 1  

w Gdańsku, w sali nr 107 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15:00.  

 

Obecność: 

Komisja Edukacji obradowała w 6-osobowym składzie, wg załączonej listy 

obecności, która stanowi załącznik nr 1 do protokołu, było kworum do 

podejmowania prawomocnych decyzji.  

 

Lista pozostałych osób uczestniczących w posiedzeniu stanowi załącznik nr 2 

do protokołu.  

 

Posiedzeniu przewodniczył radny Andrzej Kowalczys – Przewodniczący Komisji 

Edukacji.  

 

Przewodniczący poinformował, że do Komisji wpłynęły dodatkowo 4 projekty 

uchwał: druk nr 312, nr 313, nr 311, nr 305.  

Uwzględniając powyższe projekty Przewodniczący zaproponował następujący 

porządek obrad:   

1. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu na 2025 rok – druk nr 312  

2. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – 

druk nr 313  

3. Opiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Gdańska za 

rok 2024 w zakresie działania Komisji Edukacji  

4. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Miejskiego 

programu zapobiegania przestępczości oraz porządku publicznego i 

bezpieczeństwa obywateli na lata 2025-2027” – druk 311  

5. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Prezydenta Miasta Gdańska porozumienia z Domesta 

spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku 

określającego sposób realizacji inwestycji towarzyszącej – druk nr 305  

6. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania imienia Przedszkolu 

nr 9 w Gdańsku przy ul. Nowiny 2 – druk nr 280 
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7. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia na rok szkolny 

2025/2026 planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych oraz 

szkół specjalnych na terenie Gminy Miasta Gdańska – druk nr 281 

8. Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja 

Nie było uwag. Porządek został przyjęty jednogłośnie.  

 

Porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu.          

 

     PUNKT 1 

Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta Gdańska na 2025 rok – druk nr 312 

 

Druk nr 312 stanowi załącznik do protokołu z XV sesji Rady Miasta Gdańska  

z dnia 24 kwietnia 2025 roku.  

 

Pani Agnieszka Rawa – Kierownik Referatu Planowania Budżetowego w  Wydziale 

Budżetu Miasta i Podatków zreferowała projekt uchwały.  

 

Nie było pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały.  

 

USTALENIA KOMISJI: 

Komisja – 5 głosami „za”, przy 1 wstrzymującym się – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

 

OPINIA  Nr 12-5/42-16/2025 – załącznik nr 4 do protokołu.  

 

PUNKT 2 

Opiniowanie projektu zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – druk nr 313 

 

Druk nr 313 stanowi załącznik do protokołu z XV sesji Rady Miasta Gdańska  

z dnia 24 kwietnia 2025 roku.  

 

Pani Agnieszka Rawa – Kierownik Referatu Planowania Budżetowego w  Wydziale 

Budżetu Miasta i Podatków zreferowała projekt uchwały zreferowała projekt 

uchwały.  

 

Nie było pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały.  
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USTALENIA KOMISJI: 

Komisja – 4 głosami „za”, przy 2 wstrzymujących się – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

 

OPINIA  Nr 12-5/43-17/2025 – załącznik nr 5 do protokołu.  

 

PUNKT 3 

Opiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Gdańska za rok 

2024 w zakresie działania Komisji Edukacji  

 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu z XV sesji Rady Miasta Gdańska  

z dnia 24 kwietnia 2025 roku.  

 

Pani Agnieszka Rawa – Kierownik Referatu Planowania Budżetowego w  Wydziale 

Budżetu Miasta i Podatków przedstawiła ogólne informacje dotyczące 

sprawozdania.  

Pani Anna Suszyńska – Kierownik Referatu Finansów Oświaty w Wydziale 

Edukacji przedstawiła sprawozdanie w zakresie edukacji.   

 

Dyskusja: 

 

Radna Marta Magott – członek komisji 

Z czego wynika niewykorzystanie tych prawie 50 mln zł na wynagrodzenia dla 

nauczycieli?  

 

Pani Anna Suszyńska – Kierownik Referatu Finansów Oświaty w Wydziale 

Edukacji 

Największe niewykorzystanie wynika z wynagrodzeń to jest ok. 20 mln 

niewykorzystania spowodowane m.in. zwolnieniami lekarskimi, pozostałe 10 mln 

to są środki z projektów unijnych, które zostały przeniesione na kolejne lata.  

 

Nie było więcej pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 

zaopiniowaniem sprawozdania z wykonania budżetu miasta Gdańska za rok 2024.  

 

USTALENIA KOMISJI: 

Komisja – 4 głosami „za”, przy 2 wstrzymujących się – pozytywnie zaopiniowała 

sprawozdanie.  

 

OPINIA  Nr 12-5/44-18/2025 – załącznik nr 6 do protokołu.  
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     PUNKT 4 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Miejskiego programu 

zapobiegania przestępczości oraz porządku publicznego i bezpieczeństwa 

obywateli na lata 2025-2027” – druk 311 

 

Druk nr 311 stanowi załącznik do protokołu z XV sesji Rady Miasta Gdańska  

z dnia 24 kwietnia 2025 roku.  

 

Pani Joanna Pińska – Dyrektor Wydziału Bezpieczeństwa i Zarządzania 

Kryzysowego zreferowała projekt uchwały.  

 

Nie było pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały.  

 

USTALENIA KOMISJI: 

Komisja –  jednogłośnie 6 głosami „za”– pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

OPINIA  Nr 12-5/45-19/2025 – załącznik nr 7 do protokołu.  

 

     PUNKT 5 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez 

Prezydenta Miasta Gdańska porozumienia z Domesta spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku określającego sposób realizacji 

inwestycji towarzyszącej – druk nr 305  

Druk nr 305 stanowi załącznik do protokołu z XV sesji Rady Miasta Gdańska  

z dnia 24 kwietnia 2025 roku.  

 

Pani Małgorzata Szypcio – Biuro Rozwoju Gdańska oraz  

pani Ewa Lichota – Biuro Rozwoju Gdańska zreferowały projekt uchwały.  

 

Dyskusja: 

 

Justyna Dmitruk – Dyrektor Wydziału Edukacji  

Ja jestem zachwycona, że ta szkoła może być rozbudowana. Istotnym elementem 

jest to, że Państwo doposażą w całości ten budynek bo nie wpłynie to na 

uszczuplenie naszych edukacyjnych finansów. Drugą istotną sprawą będzie 

funkcjonalna kuchnia, wyposażona do dyspozycji całego środowiska szkolnego. 

Będzie również wyposażona pracownia językowa, pracownia komputerowa. Jest 

również zaplanowana termomodernizacja więc jest to bardzo dobra inwestycja, 

długo wyczekiwana.  

 

Radna Sylwia Cisoń – członek komisji 
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Ja chciałam zapytać o tę termomodernizację, czy ona jest ujęta w planach i czy 

obejmuje również wymianę okien w szkole.  

 

Pan Przemysław Maraszek – Prezes zarządu Domesta Sp. z o.o. 

Przymiarki do rozbudowy tego obiektu odbywały się w gminie już kilka lat temu, 

był pomysł, żeby nadbudować ten budynek ale konstrukcja tego nie umożliwiała. 

My zaproponowaliśmy rozbudowę poziomą obiektu, w taki sposób żeby można 

było zachować jego funkcjonalność. Chcemy już niedługo rozpocząć prace 

projektowe żeby zacząć ten najtrudniejszy element czyli stan surowy w czerwcu 

przyszłego roku aby potencjalnie niebezpieczne prace odbywały się w wakacje. 

Następnie będziemy pracować wewnątrz tego obiektu wykańczając go, a w 

następne wakacje przeprowadzimy modernizację. Modernizacja to jest wynik 

spotkań z panią dyrektor szkoły, która wskazała nam obszary, które nie 

funkcjonują w szkole. Nie ma tam dzisiaj pokoju nauczycielskiego, nie ma szatni, 

nie ma rozdzielenia na młodsze i starsze dzieci. Wytworzymy taką strefę w 

istniejącym obiekcie z oddzielnym wejściem i szatnią. Chcemy tez przystosować 

obiekt do osób niepełnosprawnych, aby miały dostęp do wszystkich elementów.  

Będziemy chcieli również uzyskać pozwolenie na budowę również obiektu 

sportowego, którego teraz nie wykonujemy ale chcemy żeby dokumentacja była 

gotowa jeśli miasto będzie miało na to środki, żeby można było dokończyć i mieć 

kompletną placówkę.  

 

Radny Andrzej Kowalczys – Przewodniczący Komisji  

A czy korty tam pozostaną?  

 

Pan Przemysław Maraszek – Prezes zarządu Domesta Sp. z o.o. 

My nie dotykamy tamtej infrastruktury.  

 

Radna Marta Magott – członek komisji 

A na kiedy jest planowane zakończenie prac?  

 

Pan Przemysław Maraszek – Prezes zarządu Domesta Sp. z o.o. 

Będziemy chcieli dopasować się w cykl szkolny kiedy zaczyna się rok szkolny ale 

czy nam się to uda będziemy wiedzieć dokładnie kiedy będziemy mieli pozwolenie 

na budowę. Jeżeli ta uchwała zostanie przyjęta będziemy chcieli podpisać umowę 

na zaprojektowanie z projektem budowlanym. Będziemy chcieli osiągnąć 

pozwolenie na budowę najpóźniej do marca przyszłego roku.  

 

Radny Krystian Kłos – członek komisji  

Wszystkie inwestycje budzą zawsze jakieś emocje ale jeśli chodzi o Klukowo to 

uważam, że jest to duża szansa dla tego miejsca. Współpraca inwestora 

prywatnego, który inwestuję w infrastrukturę będzie na pewno dużą szansą dla 
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mieszkańców, dla młodzieży. Powstanie obiekt sportowy, który nie będzie działał 

tylko w godzinach lekcyjnych ale wiemy z doświadczenia, że takie miejsca żyją, że i 

starsi z niego też korzystają.  

 

Pani Monika Chabior – Zastępczyni Prezydenta Miasta Gdańska 

Świetnie, że znalazło się również miejsce na tę windę, co dla osób z 

niepełnosprawnościami jest bardzo istotne.  

 

Ewa Lichota – Biuro Rozwoju Gdańska 

Wkład finansowy inwestora w inwestycje towarzyszące to jest ok. 20 mln i 

obejmuje budowę szkoły, budowę parku publicznego ze zbiornikiem retencyjnym, 

centrum aktywności  oraz partycypację przy przebudowie ulicy Radarowej.  

 

Radny Andrzej Kowalczys – Przewodniczący Komisji  

Jaka jest całkowita inwestycja? 

 

Pan Przemysław Maraszek – Prezes zarządu Domesta Sp. z o.o. 

Jeśli chodzi o inwestycję mieszkaniową, to jest działką o powierzchni ok. 6 ha, od 

ul. Radiowej będą znajdowały się usługi, planujemy tam również przedszkole, 

oprócz tego będziemy realizować dom sąsiedzki bo dzisiaj dzielnica nie ma żadnej 

powierzchni gdzie można się spotkać. Będzie to przestrzeń dla ok. 80 osób 

wyposażona w kuchnię, sanitariaty i dwie salki edukacyjne.  

 

Radna Barbara Imianowska – członek komisji 

Nie ma opublikowanego raportu na temat konsultacji społecznych, jaka była 

postawa mieszkańców jeśli chodzi o tę rozbudowę szkoły? Czy mieszkańcy chcieli 

nowego budynku? Czy byli za tym żeby rozbudować szkołę? 

 

Pani Małgorzata Szypcio – Biuro Rozwoju Gdańska 

Oczywiście pojawiały się również głosy, że lepiej by było wybudować nową szkołę. 

Raport jest przygotowywany przez Biuro Architekta Miasta i na pewno będzie 

państwu przesłany.  

 

Radna Barbara Imianowska – członek komisji 

A czy są badania jak dużo osób będzie korzystało z tej inwestycji za kilka lat? 

 

Pani Małgorzata Szypcio – Biuro Rozwoju Gdańska 

Jest stosowany przelicznik ile będzie osób, bierze się powierzchnię użytkową 

mieszkań, dzieli się przez 28 bo tyle ustawodawca przyporządkował powierzchni i 

na Gdańsk jest 10,5%. W każdej tego typu inwestycji inwestor musi nam podać ile 

będzie miał powierzchni użytkowej, ile będzie osób mieszkających i wyliczyć te 

10,5% i wiemy, że to jest 116 osób.  
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Radny Piotr Gierszewski – członek komisji  

Chciałbym poznać minusy tej inwestycji, czy krytyczne głosy mieszkańców bardziej 

dotyczą części mieszkaniowej czy edukacyjnej?  

 

Pani Małgorzata Szypcio – Biuro Rozwoju Gdańska 

Mieszkańcy bardziej krytycznie odnosili się do tej rozbudowy, cześć osób uważało, 

że powinna być nowa szkoła bo dzieci będzie przybywać. Natomiast mamy 

informację z Wydziału Edukacji, że dzieci wszędzie ubywa. To jest dzielnica 

jednorodzinnych budynków i nie będzie bardzo dużo dzieci. Tak samo budowa 

parku ze zbiornikiem retencyjnym, mocne 50% było za, ale część osób uważała, że 

będzie on tylko i wyłącznie na potrzeby inwestycji, a to nie prawda bo zbiornik 

retencyjny służy całek okolicy. Były również negatywne opinie odnoście centrum 

aktywizacji sąsiedzkiej, ale nie było przede wszystkim zrozumienia co to jest.  

 

Pan Damian Awieruszko – zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 

Społecznego 

Były głosy, że budowany jest dom sąsiedzki a nie ma gdzie posyłać dzieci, takiej 

sytuacji nie ma więc to jest nie prawda. Tam brakuje takiego miejsca na spotkania 

lokalne mieszkańców. Będzie nowy jakościowy budynek z dostępnością dla osób 

niepełnosprawnych. Za parę lat będzie to oblegane miejsce, z którego wszyscy 

będą się cieszyć.  

 

Radny Piotr Gierszewski – członek komisji  

Czy państwo się zastanawialiście skąd się wziął ten problem komunikacyjny, czy 

państwo tłumaczyliście mieszkańcom, że to nic złego? Było w tej sprawie mnóstwo 

korespondencji dlatego doszedłem do wniosku, że była słaba komunikacja z 

mieszkańcami, skoro mieli tyle wątpliwości.   

 

Ewa Lichota – Biuro Rozwoju Gdańska 

To jest naturalna i częsta reakcja mieszkańców, którzy obawiają się, że nowe 

osiedle zwiększy ilość mieszkańców i pojawią się problemy np. z korkami. Ale z 

drugiej strony jest to duża szansa na rozwój dzielnicy, trzeba patrzeć na ten rodzaj 

inwestycji pozytywnie. Cała koncepcja odwołuje się do charakteru dzielnicy.  

 

Radny Krystian Kłos – członek komisji 

To jest bardzo częsta sytuacja kiedy mieszkańcy się sprzeciwiają nowym 

inwestycjom a często jest też tak, że ci którzy się sprzeciwiają są głośniejsi od tych, 

którym to się podoba. Wiemy z tych konsultacji, że na początku parę osób było 

przeciwnych ale później zmieniło zdanie. W budżecie miasta ciężko będzie znaleźć 

w krótkiej perspektywie czasowej tyle środków żeby tyle dla tego miejsca 
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zrealizować. Ja widzę jaka to jest szansa przede wszystkim społeczna i edukacyjna 

dla dzielnicy.  

 

Pan Przemysław Maraszek – Prezes zarządu Domesta Sp. z o.o. 

Ta inwestycja pokazuje jak miasto będzie się w przyszłości rozwijać. My dzisiaj jako 

miasto wyznaczyliśmy tę przestrzeń w okolicach lotniska jako miejsce gdzie 

powstaje tysiące miejsc pracy. Tysiące osób w tym miejscu pracuje. Jaką my mamy 

ofertę jako miasto dla tych pracowników? Oni w tej chwili migrują z miejsca pracy 

do miejsca zamieszkania. Stąd pomysł naszej spółki żeby zaspokoić oczekiwania 

mieszkańców. Ta inwestycja ma spowodować, że usługi w tym miejscu się 

utrzymają  

 

Nie było więcej głosów w dyskusji. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 

zaopiniowaniem projektu uchwały.  

 

USTALENIA KOMISJI: 

Komisja –  4 głosami „za”, przy 2 wstrzymujących się – pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

 

OPINIA  Nr 12-5/46-20/2025 – załącznik nr 8 do protokołu.  

 

     PUNKT 6 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania imienia Przedszkolu nr 9  

w Gdańsku przy ul. Nowiny 2 – druk nr 280 

Druk nr 280 stanowi załącznik do protokołu z XV sesji Rady Miasta Gdańska  

z dnia 24 kwietnia 2025 roku.  

 

Pani Anna Suszyńska – Kierownik Referatu Finansów Oświaty w Wydziale 

Edukacji zreferowały projekt uchwały.  

 

Radny Piotr Gierszewski – członek komisji  

W końcu jest nadane konkretne imię niosące za sobą przesłanie. Nie marnujemy 

szyldu, który powinien być drogowskazem dla dzieci  

 

Nie było pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały.  

 

USTALENIA KOMISJI: 

Komisja – jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

OPINIA  Nr 12-5/47-21/2025 – załącznik nr 9 do protokołu.  
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     PUNKT 7 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia na rok szkolny 2025/2026 

planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych na 

terenie Gminy Miasta Gdańska – druk nr 281 

 

Druk nr 281 stanowi załącznik do protokołu z XV sesji Rady Miasta Gdańska  

z dnia 24 kwietnia 2025 roku.  

 

Pani Anna Suszyńska – Kierownik Referatu Finansów Oświaty w Wydziale 

Edukacji zreferowały projekt uchwały.  

 

Nie było pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały.  

 

USTALENIA KOMISJI: 

Komisja – jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

OPINIA  Nr 12-5/48-22/2025 – załącznik nr 10 do protokołu.  

 

     PUNKT 8 

Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja 

1) Korespondencja: 

 

- życzenia świąteczne od związków zawodowych nauczycielstwa: ZNP Oddział Gdańsk i 

NSZZ Solidarność  

 

- pismo od MSWiA w sprawie utworzenia klas mundurowych w IV LO z Oddziałami 

Mistrzostwa Sportowego 

 

Pani Monika Chabior – zastępczyni Prezydenta Miasta Gdańska 

Tam mieliśmy ustawowy termin dotyczący złożenia tego wniosku a dopiero potem 

doszło doszczegóławiające rozporządzenie. W tym momencie uzupełniamy nasz 

wniosek zgodnie z tym rozporządzeniem.  

 

Radny Krystian Kłos – członek komisji  

Te klasy mundurowe będą traktowane poważniej, chcemy żeby wchodziły w 

system obrony cywilnej i obrony ludności, chcemy korzystać z tego potencjału żeby 

po ukończeniu szkoły aplikowali dalej do służb mundurowych.  

 

- uchwała Rady Dzielnicy Letnica – opinia negatywna w sprawie uchwały RMG 

zmieniającej uchwałę w sprawie zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podania 

napojów alkoholowych na terenie miasta Gdańska.  
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2) Sprawy bieżące: 

 

Pani Monika Chabior – zastępczyni Prezydenta Miasta Gdańska 

Zakończyliśmy rozmowy dotyczące ponadzakładowego układu zbiorowego. 

Rozmowy były długotrwałe ale obszar też był trudny bo z jednej strony 

zabezpieczenie pracowników, a z drugiej strony zabezpieczenie budżetu gminy. 

Teraz jesteśmy na etapie formalnych podpisów, które musimy zebrać żeby wysłać 

do Ministerstwa.  Żeby tej układ zaistniał musi zostać podpisany przez Ministra 

Pracy i Polityki Społecznej. Najniższe wynagrodzenie wg kategorii zaszeregowania 

będzie przewyższało minimalne wynagrodzenie zasadnicze, które jest wymagane 

w rozporządzeniu. Zmieniła się wysokość premii i zmieniła się trochę konstrukcja, 

wprowadziliśmy wspólnie dodatki specjalne dla osób, które wykonują dodatkowe 

obowiązki przez okres nie dłuższy niż 3 miesiące. Będą nagrody prezydenta dla 

pracowników administracji i obsługi oraz podwyżka dodatku dla wychowawców 

klas z 300 zł do 500 zł od 1 września. Cieszę się, że coś takiego ważnego udało się 

wypracować.  

 

Pani Alina Molska – ZNP oddział Gdańsk 

Mnie najbardziej cieszą negocjacje zapisów „w miarę posiadanych środków”, tego 

zapisu już nie będzie bo wszyscy pamiętamy jak to było. Na pewno trzeba będzie 

mocno edukować dyrektorów ponieważ niektórzy przyjęli tę informację o premii, 

że tworzy się fundusz premiowy w wysokości 10 %, z tym, że 3% jest gwarantowane 

a reszta uznaniowa. Niektórzy dyrektorzy myślą, że muszą dać tylko 3% a resztę 

niekoniecznie dlatego trzeba będzie dyrektorom jeszcze raz tę kwestię 

wytłumaczyć. Jeśli chodzi o układ najbardziej cieszy nagroda prezydenta miasta 

m.in. dodatek przedemerytalny i dodatek za trudne warunki pracy, który był 

postulowany przez panie z przedszkola pracującymi z dziećmi z porażeniem 

mózgowym. Faktycznie w tej chwili wynagrodzenie pracownika oświatowego jest 

większe niż minimalne wynagrodzenie.  

 

Nie było więcej spraw bieżących. Przewodniczący komisji podziękował wszystkim za 

uczestnictwo i zamknął obrady komisji.  

 

Godz. 16:20.  

 
       Przewodniczący Komisji Edukacji  

        Rady Miasta Gdańska 

 

         Andrzej Kowalczys 

 
Protokołowała:  

Monika Zawisza, Biuro Rady Miasta Gdańska 


